精准实现智能生产,灵活助力企业高效运营

REALIZE ENTERPRISES INTELLIGENT PRODUCTION & EFFICIENTLY OPERATION

工业4.0要求生产制造企业快速实现智能制 造,天俱时T-MES系统基于客户实际生产需 求,合理集成系统软件,实现工单自动拆分及 下达,物料全生命周期管理,生产过程控制,自 动生成可视化看板及多维报表,实现智能制造。

Intelligent manufacturing is ergent and necessary. TIANS T-MES system based on the actual production needs of clients and reasonable integration of system software, achieving automatic work order splitting and release, full life cycle management of material, production process control, automatic generation of visualize monitoring screen and multi-dimensional reports.



客户收益





IDENTIFY QR CODE TO SEE TIANS WECHAT ACCOUNT 天俱时公众号



IDENTIFY QR CODE VIEW ELECTRONIC BROCHURE 识别二维码,查看电子宣传册

天俱时工程科技集团有限公司

中国·河北·石家庄市裕华东路530号天山科技工业园A座23-26层 400-082-6116

TIANS ENGINEERING TECHNOLOGY GROUP CO., LTD F23-26, BUILDING A, TIANSHAN SCIENCE AND TECHNOLOGY INDUSTRIAL PARK, NO. 530, YUHUA EAST ROAD, SHIJIAZHUANG, HEBEI, CHINA

TJS-2311-CE1000-20231106

TIAN'S_{天俱时}

天俱时集团

TIANS GROUP

天俱时始创于1998年,是一家赋能新技术产业 化的工程设计集团,依托先进的设计理念和前 瞻性的国际视野,为全球客户提供技术研发、工 程咨询与设计、工程总承包、智能装备、自动化 与信息化于一体的综合解决方案,帮助客户实 现From Lab to Fab的产业化转化。业务涵盖精 细化工、电子化学品、合成生物、生物医药、化学 制药、食品健康、冶金矿山等高科技行业领域。

Business Scope

 (Δ)

~⊂

 \sim

TIANS Engineering Technology Group Co., Ltd., founded in 1998, is an engineering design group empowering industrialization of new technologies. Based on advanced design concept and forward-looking global perspective, we provide comprehensive solutions involving technology R&D, engineering consulting and design, EPC, intelligent equipment and automation & digitalization to help our clients achieving a From Lab to Fab industrialization transformation. Our business spans many high-tech fields, including fine chemical engineering, electronic chemicals, synthetic biology, bio-pharmaceutical, chemical pharmaceutical, healthy food and metallurgy & mining.

业务范围

工艺技术服务 Process Technical Services

工程总承包 T-EPC

~_-

~_-

自动化与信息化 Automation & Digitalization Engineering Consulting and Design

工程咨询与设计

(O)

망

天俱时 **了-MES** 智能制造执行系统

_**T-MES** | **MEET YOUR NEEDS** 灵活满足您的每一个需求

> TIANS T-MES INTELLIGENT MANUFACTURING EXECUTION SYSTEM

天俱时自动化与信息化工程深耕行业Know-How, 结合行业特点为客户提供满足工艺需求的,从系 统设计、集成开发、工程实施到项目管理的一站式 个性化、定制化自控系统解决方案。

TIANS automation and information engineering focusing on industry Know-How, combining the characteristics of the industry to provide clients with one-stop personalized and customized automatic control system solutions that meet the process needs from system design, integrated development, project implementation to project management.





天俱时T-MES智能制造执行系统

TIANS T-MES INTELLIGENT MANUFACTURING EXECUTION SYSTEM

在制药行业中,每个企业都有其独特的特性和优势,不能盲目地模仿他人的生产方式,而应该根据 自身的特性,灵活地定义和调整自己的生产方式。只有这样,企业才能在激烈的市场竞争中立于不 败之地。

天俱时T-MES智能制造执行系统将工艺技术与信息化深度融合,可结合您的生产方式,根据需求灵活 定制制造执行系统,从工单发出到成品完工的整个过程中传递信息以优化生产活动,实现"人机料法 环"的全面管理,降低人为差错,高效实现智能制造。

Each pharmaceutical enterprise has its own characteristics and advantages. Enterprises should flexibly define and adjust their own production methods according to their own characteristics. Because only in this way can enterprises be invincible in the fierce market competition.

TIANS T-MES Intelligent Manufacturing Execution System can flexibly customize the manufacturing execution system according to your needs, integrating process and technology with automatization and combining your production methods. T-MES system can transmit information in the whole process from orders to products, which realize the comprehensive management of "human-machine, material method".

可100%还原的电子批记录

100% Restorable Electronic Batch Records

系统内置20多种标准功能块,"即插即用",电子 批记录实现像word文档一样可自定义,100% 还原纸质记录,重复批记录进行模块化的调用。

Built-in more than 20 standard function blocks, customized electronic batch records, 100% restore paper records and repeat batch records could invoke modular.

可无缝适配的接口 Seamless Adaptable Interface

JS引擎、MES标准接口、MES脚本接口、MES获 取远程接口等,无需额外客制化程序,不用二次 开发和编译,数据实时共享ERP/OA/LIMS/WMS 或QMS,实现智能工厂数据全集成及实时上传 下达,起到工厂大脑的功能,保障信息互通。

JS engine, MES standard interface, MES script interface, MES acquisition remote interface, etc., with no additional customized programs and secondary development and compilation, real-time data sharing with ERP/OA/LIMS/WMS or QMS, which achieving real time information transformation.

可无线称量 Realize Wireless Weighing

可完全配置的工艺流程

Fully Configurable Processes

可使用图形化、直观的设计工具快速搭建,

完全在系统配置,无需编码。

"开箱即用"的模块化功能设计,可根据需求

Quickly built with graphical and intuitive design tools

and modular function design completely configured in

the system according to requirements, without coding.

多种称量模式,称量标签自定义,可在移动 设备上实时称量,实时读取数据,降低硬件 设备投资。

A variety of weighing modes with customized weighing labels, can be weighed in real time on mobile devices with real-time data.

可适配的操作终端 Adaptable Operator Terminals

操作终端多元化,动态入口界面,不同人员不同终端界面;人员登录界 面支持生物识别,操作简单快捷。

Diversified operation terminals, dynamic entrance interface, different terminal interfaces for different personnels, and personnel login interface supports biometrics.

_

T-MES SYSTEM FUNCTIONS

T-MES智能制造执行系统帮助客户有效实现系统、人员、配方、物料、设备、生产及质量等多元化管 理,为企业提供一个快速反应、有弹性、精细化的生产制造环境,有效降低生产运营成本,实现风险可 控,订单如期交付。

T-MES Intelligent Manufacturing Execution System helps clients effectively realize diversified management of systems, personnels, formulas, materials, equipment, production and quality control, providing enterprises with a rapid response, elastic and refined manufacturing environment, effectively reducing production and operating costs, realizing controllable risks, and delivering orders on schedule.

点巡检

Point Inspection

校准管理

生产批指令

数据采集

Data Acquisitio

物料投料

Material Feeding

房间清场

来料检验

放行管理

审计管理

Audit Manageme

Incoming Inspect

bration Manag

灵活的系统管理



Recipe Review

工艺参数

Recipe Creation

配方升级

可视化设备管理

维修管理

enance Manage

容器管理

系统集成的生产管理

备料计划

作业跟踪

Job Tracking

操作SOP

Manipulate SOP

辅助记录

合规高效的质量管理

过程检验

Process Inspection

偏差和事件

ial Proparation P